

October 12, 2023

Chang Gung University of Science and Technology

長庚學校財團法人長庚科技大學

No.261, Wenhua 1st Rd., Guishan Dist., Taoyuan City 333, Taiwan

333桃園市龜山區文化一路261號

Dear Sirs,

We are pleased to confirm that, based on the satisfactory results of our assessment as concluded on **2023/8/14**, **Chang Gung University of Science and Technology** has been recommended for registration as a company conforming to ISO/IEC 27001:2013 requirements in the scope of **Provision of information security management to university campus by Office of Library & Information in accordance with the Statement of Applicability version 3.0**. The activities include: **Design, development, maintenance and operation of Campus Affair Information System (WebMIS) and Online Course Selection System, backbone network management, and server room management.**

SGS台灣檢驗科技股份有限公司於民國112年8月14日，於長庚學校財團法人長庚科技大學執行驗證，有鑑於其令人滿意的稽核結果，我們很樂意以此函證明長庚學校財團法人長庚科技大學業經推薦為符合**ISO/IEC 27001:2013**要求的組織，驗證範圍由圖書資訊處依據適用性聲明書版本**3.0**，提供本大學校園之資訊安全管理活動，包括：校務資訊系統 (**WebMIS**)及學生線上選課系統之設計、開發與維運作業，骨幹網路管理以及機房管理。

此

Yours sincerely,



Stephen Pao
Deputy General Manager
SGS Taiwan Ltd.

CH

TW KN/ 604979